
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 10. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 121
Vil ministeren uddybe, om det er EU-bestemt, at hver enkelt ungdomsuddannelsesinstitu-
tion skal indberette flere gange årligt, hvor meget den pågældende institution ønsker at 
bruge på investeringer de kommende fem år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Helena Artmann Andresen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på helena.andresen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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